
Referat af klimagruppemøde d. 19. november 2014 

 

19. november 2014 
Deltagere: Ellen, Henriette, Søren, Karsten, Jesper, Mads, Karl 
 
Dagsorden: 

 

1) Siden sidst 

 

Referatet fra sidst er godkendt. 

 

Ellen, Annette og Jesper har haft møde med Via Trafik. De kommer med et forslag til trafikken, vejen mv. 

De forholder sig til det forslag, som vi har snakket om med Martin fra Hofor. Der bliver mailet mellem os og 

dem frem til lige inden Jul, hvorefter de fremsender tilbud og tilhørende skitseforslag. Via Trafik vil også 

kunne håndtere myndighedsgodkendelser. 

 
Mortens fra har gennemgået vores vejtræer. Ditte fremsender resultatet til gruppen. 

 
Ellen og Annette havde i går møde med Øresundsvej 58. De vil gerne være med i vores vejlaug og betaler 

de penge, der skal til. Vejlauget sørger for, at de bliver meldt ind.  
 
2) Sørens notat 

 
Der er en del opgaver, der skal fordeles til gruppens medlemmer: 

• Ditte og Christian tager opgaven med at finde en løsning på den store ejendoms mulige 

medlemskab. Alle skal forsøge at finde ud af, hvem der er god at kontakte. 
• Annette tager kontakt med nummer 3 på PA. Christian skal sende mail. 
• Vil TDC lægge fibernet ned, når vi alligevel skal grave? Henriette og Mads undersøger. 
• Ditte tager kontakt angående belysning.  

• Henriette får lavet en fyldestgørende asfalttilbud, så vi har noget konkret at sammenligne med. 
• Jesper spørger Via Trafik om det samme. 
• Karl undersøger, hvad det koster på Sixtusvej. 
• Annette har møde med jurist d. 25. november. Jesper kan nok tage med. 

 
3) Eventuelt 

 
Ditte undersøger angående kunst i det offentlige rum. 
 
4) Næste møde 

 

Tirsdag d. 2. december kl. 20 hos Karl. 


